

User manual

PAGE 1

产品说明书/保修证书 MANUAL/WARRANTY

2.0 声道蓝牙无线音箱 Crasher Slim 2.0 CHANNEL BLUETOOTH WIRELESS SPEAKER
Crasher Slim

PAGE 2

包装详情 Package 主机 Bluetooth speaker 说明书 Manual 充电线 Charge cable

PAGE 3

尊敬的用户，感谢您使用 **Crasher Slim** 立体声蓝牙音箱，为了使您更进一步了解产品的使用，请您在使用前认真阅读此说明！

Dear customer, thank you for using **Crasher Slim** stereo bluetooth speaker, in order to make you learn more about the using of the product, please read the manual before use.

一. 产品介绍 Instruction

- 1.音量减小/上一曲 volume down/previous
- 2.接听/挂断/播放/暂停/开关机 answer/hung up/play/pause/power on/power off
- 3.音量增大/下一曲 volume up/next
- 4.指示灯 led indicator
- 5.麦克风 Microphone
- 6.USB 充电口 USB charging port
- 7.音频输入口 audio input port

二. 规格参数 Specification Parameter

产品型号: **Crasher Slim**

Model: **Crasher Slim**

蓝牙版本: V4.1

Bluetooth Version:V4.1

蓝牙协议: HSP/HFP/A2DP/AVRCP

Bluetooth Protocol:HSP/HFP/A2DP/AVRCP

传输距离: ≤10 米

Distance:≤10 M

通话时间: 6 小时 (理论时间, 以实际使用时间为准)

Conversation time:6 hours (theoretical time, subject to the actual time)

音乐时间: 5 小时 (理论时间, 以实际使用时间为准)

Playback time:5 hours (theoretical time, subject to the actual time)

喇叭单元:

Driver size:

输出功率: 2.5W*2

Output power:2.5W*2

电池规格: 3.7V 1500mAh(内置可充电锂电池)

Battery: 3.7V 1500mAh(built in rechargeable Li battery)

充电规格: Micro USD 5V/1A

Charging: Micro USD 5V/1A

尺寸: 169*26*59mm

Size:169*26*59mm

重量: 270g

Weight:270g

三. 操作说明 Operation instruction

3.1 开启及关闭您的音箱

Turn on and turn off your speaker.

音箱关闭状态: 长按开关机键 3 秒, 指示灯蓝灯快速闪烁同时可以听到“叮咚咚”音调升高的提示音, 则音箱开启;

Power off status: Long press power button for 3s, blue led indicator flash quickly and heard “ding dongdong” prompt tone, then speaker on.

音箱开启状态: 长按开关机键 3 秒, 可以听到“叮咚咚”音调降低的提示音, 指示灯蓝灯熄灭, 则音箱关闭;

Power on status: Long press power button for 3s, heard “ding dong”prompt tone, blue led indicator off, then speaker off.

3.2 将手机与您的音箱配对 The phone pair with the speaker

3.2.1.a 首次配对 First time to pair

开启音箱, 当指示灯蓝灯快速闪烁时即进入配对模式。

Turn on the speaker, the blue led flash quickly that mean enter pairing mode.

3.2.1.b 后续配对 Subsequent pair

连接状态, 双击暂停/播放键, 指示灯蓝灯快速闪烁即进入配对模式。

Paired status, double press pause/play button, the blue led indicator flash quickly that mean enter pairing mode.

3.2.2 开启您手机上的蓝牙功能, 搜索蓝牙设备并选择 Crasher Slim 进行连接。

Turn on the bluetooth mode in your phone, search bluetooth device and choose Crasher Slim to pair.

3.2.3 部分手机提示输入 PIN 码时, 则输入 0000 (4 个零) 确认。

Some of the phone will show input PIN code, then input 0000(4 zero) to confirm.

注意: Notice

音箱开机后会与最近一次配对过的设备自动连接, 部分需手动连接。

When the speaker in on, it will pair with the device automatically which was last time had paired, some of the phone need manual pair.

10 分钟如果没有配对成功, 或无手机连接, 音箱会自动关机。

If the speaker cannot pair successfully in 10 min or no phone to pair, the speaker will shut off automatically.

3.3 给您的音箱充电 Charging your speaker

音箱充电时, 指示灯红灯恒亮, 充满电后, 指示灯红灯熄灭。

When the speaker is charging, the red led indicator on, fully charged, then red led indicator off.

3.4 通话操作 Conversation operation

Function	Status	Operation and instruction
Answer call	Bluetooth pairing status	Short prees answer button
Reject call	Bluetooth pairing status	Long prees answer button
End call	Conversation status	Short prees answer button
Volume up and down	Conversation status	Short prees volume up or volume down

注意：Notice:

音量调节时，当音箱音量达到最大时，再按动音量加按键蓝色指示灯闪烁。

Adjust the volume, when volume reach max, press volume up button blue LED light will flash.

3.5 音乐播放 Play music

Function	Operation and instruction
Play/pause	Short press play/pause button
Volume up and down	Short press volume up or volume down
Next /previos	Long press volume up or volume down

注意：Notice:

音量调节时，当音箱音量达到最大时，再按动音量加按键蓝色指示灯闪烁。

Adjust the volume, when volume reach max, press volume up button blue LED light will flash.

与音箱配对的设备及其音乐软件支持 AVRCP 协议才能实现音乐控制（播放/暂停，下一曲/上一曲）

The device which pair with the speaker and its music software support AVRCP protocol so that can control the music(play/pause, next/previos)

LINE IN 状态不具备上一曲下一曲功能，和播放暂停功能

LINE IN mode cannot with function of next/previos, and play/pause.

四. 常见问题解答 FAQ

如果您在使用过程中出现了一些疑难，请参考以下解答。

If you met some questions, please refer to the following.

Questions	Answer
Cannot pair with the phone	Please confirm the speaker in pair mode(blue led indicator flash quickly);If cannot search when the speaker is on, please reset the phone and speaker.
After paired, unpaired or noise appeared	Please confirm enough power;Please confirm the speaker and phone in the effective distance and no barrier.
Effective distance	Base on bluetooth standars, the effective distance of Class 2 speaker is 10 meters, there is difference because of the environment and the device.
Cannot hear the sound	Please confirm the volume whether suitable, can press volume botton to control;Please confirm the speaker is in pair mode and under the effective distance.
Playing music, speaker cannot control	Please confirm the device and its music software whether support AVRCP protocol;Please confirm the speaker and phone in the effective distance and no barrier.

五. 注意事项 Notes

请用适当音量欣赏音乐，以免损伤您的听觉和音箱系统。

Please use the appropriate volume to enjoy music, so as not to damage your hearing and speaker

system.

应避免暴晒，雨淋，水滴，避免长期置于高温，高湿的环境中。

Avoid sun, rain, water drops, avoid long-term under high temperature, high humidity environment.

在使用过程中，应远离热源，高压；切勿重击，更不能投入火中或水中。

During use, stay away from heat, high voltage; Don't blow, don't drop into fire or water.

当音乐音量变小或失真，迟缓，无声时，可能说明锂电池电量不足，需要进行充电。

When volume become smaller, distortion, slowly, quiet, may indicate low power, need to charge.

可使用 Micro USB 充电线与电脑 USB 接口连接或使用 DC4.5V-DC5V/500mA-1A 充电器充电或作为外部电源使用。

Use Micro USB charging cable connect with PC USB port or use DC4.5V-DC5V/500mA-1A charger to charge or use as external power supply.

当 USB 电源输入进入充电或是外部电源使用状态时，红色充电指示灯点亮。当锂电池充满后，红色充电指示灯熄灭。

When USB power input to charge or the status of external power supply, red led indicator is on. When fully charged, red led indicator off.

如果电池更换不当会有爆炸危险，只能用同样类型或等效的电池来更换。

If replace the battery in wrong way, explosion may happen; please use the same type of batter or equivalent to replace.

电池不得暴露在诸如日照，火烤或类似过热环境。

Battery may not be exposed to such as sunlight, fire or similar hot environment

FCC Statement

- Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
- This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
 - -- Reorient or relocate the receiving antenna.
 - -- Increase the separation between the equipment and receiver.

- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

- This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation